
        Protokół Nr XVI/07

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 01 lutego 2008  r.

--------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 10:00

- Przewodniczący rady - Otwieram XVI sesję Rady Miejskiej w Gniewie, w

obecnej kadencji

        Witam Radnych, Burmistrza, Panią  Sekretarz, Panią kierownik GCI, Pana

radnego Powiatu  Wojciecha Szulca, Panie i Panów  Sołtysów oraz mieszkańców

Miasta i Gminy Gniew.

Stwierdzam , Ŝe na sesji obecnych jest w tej chwili 12 radnych, a więc

wystarczająca ilość radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Nieobecny  Pan radny Zbigniew Megger i Pan radny Grzegorz Połomski , a

spóźni się Pani radna Walentyna Czapska.

Przystępujemy do pkt 1 – przyjęcia porządku obrad.

- Przewodniczący rady – Nowy proponowany porządek obrad wszyscy radni i

goście otrzymali przed sesją , a więc pytam  czy radni mają inne propozycje do

przedstawionego na piśmie porządku obrad?   Nie widzę? Kto jest za przyjęciem

przedstawionego porządku obrad? Jednogłośnie. Dziękuję. Porządek obrad został

przyjęty w następującym brzmieniu:

1. Sprawy organizacyjne:
- otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad

- przyjęcie porządku obrad

- przyjęcie protokółu  XV sesji Rady Miejskiej w Gniewie

2.Promocja, informacja i współdziałanie Gminy z organizacjami pozarządowymi.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Gniew z organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 ustawy o

działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na 2008 rok”

 - Druk Nr B/150/08,
b) ogłoszenia roku 2008 „Rokiem Leona Wyczółkowskiego”
    - Druk Nr B/151/08,
c) przyjęcia sprawozdania z działalności Lokalnej Organizacji Turystycznej

„Kociewie” –Druk Nr B/152/08,
d) określenia sposobów i warunków realizacji zadań własnych Gminy Gniew

przez stowarzyszenia Ochotniczej StraŜy PoŜarnej – Druk Nr B/153/08,
e) przyjęcia zmian w Planie Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Gniew do roku

2013- Druk Nr B/154/08,
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f) Przyjęcia „Gminnego Programu opieki nad zabytkami  na lata 2008-2012 dla

  gminy  Gniew” – Druk Nr B/155/08,
g) wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierŜawy nieruchomości

gminnych- Druk Nr B/156/08,
h) zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym na rzecz uŜytkownika

wieczystego – Druk Nr B/157/08,
i) zbycia nieruchomości w trybie przetargu ustnego nieograniczonego

– Druk Nr B/158/08,
j) najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości punktu dla ustalenia

wynagrodzenia pracowników samorządowych zatrudnionych w gminnych

jednostkach organizacyjnych- Druk Nr B/159/08,
k) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu

Gminy Gniew oraz wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Gniew – Druk Nr B/160/08,

l) regulaminu wynagradzania nauczycieli – Druk Nr B/161/08,
ł)  zbycia nieruchomości w trybie przetargu ustnego nieograniczonego

 -Druk Nr B/162/08,
m)  zmiany budŜetu Gminy na 2008 rok – Druk Nr B/163/08,
n) wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Tczewskiego z

przeznaczeniem na dofinansowanie Centrum Interwencji Kryzysowej
– Druk Nr B/164/08,

o) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru Kolonii

Ostrowickiej, gmina Gniew – Druk Nr B/165/08,
p) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki

nr 52/13 obszar Kursztyn gmina Gniew – Druk Nr B/166/08,
q) wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi Tczewskiemu i

przystąpienia do współpracy w projekcie pn. „Remont drogi powiatowej nr

2815 G w miejscowości Wielkie Walichnowy” – Druk Nr B/167/08,
r) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze darowizny

– Druk Nr B/168/08,
s) planu pracy Rady Miejskiej w  Gniewie i jej komisji na rok 2008

  - Druk Nr R/169/08.

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie

    międzysesyjnym.

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z

    wykonania uchwał Rady.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych

    odpowiedziach na interpelacje.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Ustalenie terminu następnej sesji.
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10.Zakończenie sesji.

Protokół poprzedniej sesji był do wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się

przy liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania. Informuję ,Ŝe w tej

chwili przybył na obrady sesji Pan radny Zbigniew Megger – jest godz. 10:15 i

obecnie jest na sali 13 radnych. Czy są uwagi do protokółu? Nie widzę? Kto jest za

przyjęciem protokołu bez odczytywania? Jednogłośnie. Dziękuję. Zamykam pkt 1

porządku obrad i przystępujemy do pkt 2.

Punkt 2 porządku obrad – Promocja, informacja i współdziałanie Gminy Gniew z

organizacjami pozarządowymi.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. Pani Magdalena Frost – kierownik

Referatu Promocji i Informacji.

- Magdalena Frost – Odczytała przygotowaną na piśmie informację , która stanowi

załącznik do protokółu.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są pytania ? Nie widzę?  Zamykam pkt 2

porządku obrad i przystępujemy do pkt. 3.

 Punkt 3 porządku obrad – Podjęcie    uchwał.

    -   Przewodniczący rady  –   Jako pierwszy mamy projekt uchwały w sprawie

przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Gniew z organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 ustawy o

działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na 2008 rok”- Druk Nr
B/150/08. Czy są uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę?

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie ogłoszenia roku 2008 „Rokiem Leona

Wyczółkowskiego”- Druk Nr B/151/08. Czy są uwagi do przedstawionego

projektu? Nie widzę? Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za

podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności

Lokalnej Organizacji Turystycznej „Kociewie” –Druk Nr B/152/08. Czy są

uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę? Przystępujemy do głosowania.

Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie Kolejny projekt uchwały w sprawie

określenia sposobów i warunków realizacji zadań własnych Gminy Gniew przez

stowarzyszenia Ochotniczej StraŜy PoŜarnej – Druk Nr B/153/08. Czy są uwagi

do przedstawionego projektu? Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Brak w tym projekcie nazwiska i podpisu osoby , która ten
projekt opracowała.
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- Burmistrz Bogdan Badziong -  Ja jestem autorem tego projektu i dlatego
proponuję w § 12 ust. 1 i 2 po słowach; „przysługuje ekwiwalent według

stawki”  dopisać słowo; „maksymalnej”,  o której w art. 28 ust. 2 ustawy o

oppoŜ. Pozostałe bez zmian. NiezaleŜnie od tego czy straŜak ochotnik był w

pracy czy nie otrzyma  ekwiwalent. Ten zapis uporządkuje całą tę sytuację.

Proszę o przyjęcie tego projektu.

- Andrzej Solecki – Do treści projektu nie mam uwag tylko do karty uzgodnień.

Brak opinii Pani skarbnik. Nie wiemy czy Pani skarbnik jest na taki wydatek
przygotowana i   nie wiem czy powinienem głosować za tą uchwałą?

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Informuję radnych ,Ŝe jest godz. 10:40 i

przybył na obrady sesji Pan radny Grzegorz Połomski. Obecnie na sali jest 14

radnych . bardzo proszę. Pan sołtys wsi Gogolewo Dariusz Poznański.

- Dariusz Poznański – Miałem okazję być na zebraniu straŜackim i usłyszałem ,Ŝe

straŜacy mają problem z uzyskiwaniem zwolnienia z pracy na czas poŜaru. Czy

ta uchwała rekompensuje firmom to, Ŝe zatrudniają straŜaków?

- Bogdan Badziong – Jest dość powaŜny problem z kierowcami . Pracodawcy

niechętnie zatrudniają straŜaków . Dlatego  chcielibyśmy ulŜyć pracodawcom  i

stworzyć dla nich ulgę w podatku od nieruchomości.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych

jest za podjęciem tej uchwały? Za głosowało 12 radnych. Kto jest przeciw?

Przeciw głosował 1 radny i 1 radny wstrzymał się od głosu. Dziękuję. Uchwała

została podjęta 12 głosami „za”. Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Planie Rozwoju

Lokalnego Miasta i Gminy Gniew do roku 2013- Druk Nr B/154/08. Czy są

uwagi do przedstawionego projektu? Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Taki sam projekt mieliśmy juŜ w 2006 roku i wówczas juŜ

zgłaszałem uwagę ,Ŝe na str. 101 wpisano powiat , a nie gminę. NaleŜałoby choć

to zmienić.  Zgłosił jeszcze kilka uwag, ale radni ich nie przegłosowali. Proszę o

wpisanie tych kilka rzeczowych uwag. Jeśli będzie „0” dofinansowania to jaka

przed nami wizja? Czy ten , który to opracował nie jest dobrym fachowcem?

Czy my jako Gmina nie umiemy tych środków wypracować? RównieŜ w

materiałach nie ma nazwiska osoby , która ten projekt opracowała.

- Przewodniczący rady – Witam Panią  Aleksandrę Przyk i Pana Piotra Rugienia z
Biura Projektowego w Gdańsku  i po głosowaniu tej uchwały będziecie mogli

Państwo dokonać prezentacji tego projektu. Bardzo proszę. Pan Burmistrz

Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Jak dotąd to pan radny Solecki nie zadał Ŝadnego pytania.
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- Andrzej Solecki – Zadałem pytanie. Czy robił to fachowiec ? czy Gmina nie

moŜe wypracować środków z UE?

- Bogdan Badziong – Ten Pan , który ten projekt  robił jest bardzo dobrym

fachowcem poniewaŜ projekt taki wykonał dla ponad 200 gmin w Polsce. Poza

tym napisał tam samą prawdę , gdyŜ pewne programy inwestycyjne nie ruszyły

w ogóle. Dlatego składamy wnioski na dofinansowanie wodociągów w Gminie ,

na remont pałacyku myśliwskiego  i szkoły.

- Przewodniczący rady – Ma Pan radny minutę na przygotowanie pytania.

- Andrzej Solecki – Pan mówił ,Ŝe nie przyjęto naszych wniosków , a co robią

inne Gminy skoro mają osiągnięcia? A my co?

- Marek Barnik – Zgłaszam wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście

do głosowania.

- Przewodniczący rady – Kto z radnych jest za wnioskiem radnego o zamkniecie

dyskusji? Za głosowało 11 radnych. Kto jest przeciw? Przeciw był 1 radny i 2

radnych wstrzymało się od głosu. Zamykam dyskusję . Przystępujemy do

głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały - Druk Nr B/154/08 ? Za
głosowało 12 radnych. Przeciw był jeden radny i 1 radny wstrzymał się od głosu.

Dziękuję. Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego , części obszaru Kolonii Ostrowickiej , gmina Gniew – Druk Nr
B/165/08. Bardzo proszę Pana Piotra Rugienia  o omówienie przedstawionego
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Kolonii Ostrowickiej.

- Piotr Rugień - Dokonał prezentacji planu zagospodarowania przestrzennego dla

części obszaru Kolonii Ostrowickiej , gmina Gniew.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są pytania? Bardzo proszę. Pan radny

Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Kiedy to będzie zrealizowane? Za jakie pieniądze i przez

kogo? Znowu w karcie uzgodnień brak opinii ochrony środowiska . Projekt jest

nie przygotowany.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Kiedy? Za ile ?  Kto będzie wykonawcą ? To nie

pytanie do mnie, a do rady. Ja jestem organem wykonawczym i stanowiącym. O

pieniądzach decyduje rada.

- Grzegorz Wasielewski – Proponuję przejść do głosowania.

- Przewodniczący rady – Dziękujemy Państwu za przedstawienie i omówienie

planu zagospodarowania przestrzennego  dla wsi Kolonia Ostrowicka i jeśli nie

ma pytań do  Pana przystępujemy do głosowania.
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- Andrzej Solecki – Jeśli rada ma podejmować decyzje to porządny projekt

uchwały powinien podawać przynajmniej planowane koszty takiego

przedsięwzięcia.

- Bogdan Badziong – Współpraca z biurem projektowym, który opracowuje ten

plan układa się bardzo dobrze .Będziemy jeszcze zwiększać ten plan jeśli

powstanie elektrownia. Proponuję przyjąć ten plan , który jest w tej chwili

dokumentem strategicznym dla miejscowości Kolonia Ostrowicka.
Przedstawiony plan został uzgodniony z mieszkańcami wsi. Dziękuję Państwu

jeszcze raz za dobrą współpracę i proszę  o podjęcie tej uchwały.

- Przewodniczący komisji – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z

radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Dziękuję

równieŜ  Państwu za przybycie i za omówienie tego planu. Ogłaszam 10 minut

przerwy.

- Przerwa 10 minut.

- Przewodniczący rady – Wznawiam obrady po przerwie . Przystępujemy do

kolejnego projektu uchwały. Oddaję teraz przewodniczenie obradom mojemu

zastępcy Panu  radnemu Franciszkowi Sumisławskiemu.

- Przewodniczący obrad - Kolejny projekt uchwały w sprawie  przyjęcia

„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2008 –2012 dla gminy
Gniew- Druk Nr B/155/08. Czy są pytania do przedstawionego projektu?

Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Zgłaszam uwagę do str. 13 jest tam zapis , który powtarza się

dwukrotnie. Poza tym pomylony jest  wiek powstania  kościoła w Tymawie.

MoŜna by teŜ podać informację, co oznaczają te skróty? I dlaczego

podejmujemy tę uchwałę dopiero teraz kiedy opracowanie było juŜ w czerwcu

ub. roku?

- Bogdan Badziong – Skróty  oznaczają osady, grodziska, cmentarzyska. A

dlaczego jest ta róŜnica czasowa ? Dlatego ,ze tak długo leŜało to u konserwatora

zabytków.

- Przewodniczący obrad – Czy są jeszcze pytania? Nie widzę? Przystępujemy do

głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.

Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych

umów dzierŜawy nieruchomości gminnych – Druk Nr B/156/08. Czy są uwagi

do projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie . Dziękuję.
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie

bezprzetargowym na rzecz uŜytkownika wieczystego – Druk Nr B/157/08. Czy
są uwagi do projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu

ustnego nieograniczonego – Druk Nr B/158/08. Czy są uwagi do tego projektu?

Bardzo proszę. pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki- Proponuję zdjąć ten projekt z porządku obrad z powodu braku

opinii referatu społecznego. Pytałem Panią w referacie społecznym czy wie coś

na temat tej sprzedaŜy, to nie umiała mi nic na ten temat powiedzieć. MoŜe

lepiej zaproponować osobie starszej , która ma większe mieszkanie a chciałaby

zamienić na mniejsze , a nie od razu sprzedawać. Czy została juŜ rozwiązana

sprawa mieszankowa Państwa Lenców? Spółka „Inwest-Com”, która zarządza

zasobem Gminy moŜe wysłać propozycję do kogoś kto chciałby się zamienić.

- Przewodniczący obrad – Porządek obrad był przyjęty w całości i nie było

propozycji zdjęcia tego projektu z porządku obrad. Dlatego proszę Pana

Burmistrza o wyjaśnienie dlaczego przygotowano propozycję sprzedaŜy?

- Andrzej Solecki – MoŜemy przecieŜ zdjąć projekt z porządku obrad podczas

omawiania projektu uchwały.

- Bogdan Badziong – Przygotowaliśmy projekt sprzedaŜy na kwotę 55 tyś. zł , ale

wiadomo ,Ŝe cena rynkowa tego mieszkania będzie o wiele większa. Nikt nie

zamieni mieszkania własnościowego 80 m na mieszkanie 36 m. Za darmo nic

rozdawać nie będziemy , a dokładać teŜ nie mamy z czego. Jest to nieruchomość

gminna i proponujemy ją sprzedać, Ŝeby mieć środki na inne cele np. pomoc

właśnie tym ludziom , którzy jej najbardziej potrzebują.

- Andrzej Solecki – I to nie jest powrót do socjalizmu? Gmina zgodnie z
Konstytucją powinna zapewnić mieszkania tym biednym ludziom , a nie

wyrzucać ich na bruk. Społeczeństwo wybrało sobie takiego Burmistrza i teraz

tak ma. To jest hańba.

- Grzegorz Wasielewski – Wnoszę o zakończenie tej dyskusji.

- Przewodniczący obrad – kto jest za zakończeniem dyskusji? Za głosowało 13

radnych , 1 radny był przeciw. Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z

radnych jest za podjęciem tej uchwały? Za głosowało 11 radnych, 1 radny

głosował przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Dziękuje. Uchwała

została podjęta. Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego

oraz wartości punktu dla ustalenia wynagrodzenia pracowników samorządowych

zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych- Druk Nr B/159/08.
Bardzo proszę. pan Burmistrz Bogdan Badziong.
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- Bogdan Badziong – W § 2 tego projektu uchwały tam gdzie jest 4 zł proponuję 5

zł . Te wynagrodzenia są stosunkowo niskie , a bardzo trudne do przełoŜenia na

pensje . dziwne jest teŜ to ,Ŝe rada  się tym zajmuje.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w

skład mieszkaniowego zasobu gminy Gniew oraz wieloletniego programu

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Gniew – Druk Nr B/160/08.
Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Mam pytanie? Czy Pani Kierownik referatu społecznego brała

udział w przygotowaniu tego projektu?

- Joanna Jaskólska – Tak ! Ja  go  sporządziłam.

- Andrzej Solecki – Na posiedzeniu komisji gospodarki nie rozpatrywaliśmy tego

projektu, a na komisji finansów przyjęliśmy tylko do wiadomości. Czy nie macie

litości nad ludźmi , którzy oczekują na mieszkania? W tej chwili jest tak , Ŝe

znajdzie się mieszkanie , a otrzyma je osoba , która nie jest na liście

oczekujących tylko za remont w tym mieszkaniu. UwaŜam ,Ŝe to nie jest w

porządku i  ten § 9 naleŜałoby usunąć z projektu.

- Bogdan Badziong – Zdarzają się takie sytuacje , Ŝe ktoś demoluje mieszkanie , a

potem nikt z listy nie chce wziąć tego mieszkania , dlatego szukamy kogoś kto

na własny koszt sobie je wyremontuje , podpisze umowę ,ze nie będzie potem

rościł pretensji do Gminy. Znajdują się takie osoby i z nimi takie umowy

podpisujemy. Natomiast czynsze za te mieszkania idą na remonty.

- Andrzej Solecki – W Gminie doszła do władzy grupa osób , która ma pieniądze i

z nikim się nie liczy. Tak ja to czuję. Na przykład jest małŜeństwo , którego nie

stać na wykupienie mieszkania w bloku , ale tez naleŜy im się mieszkanie z

Gminy (§ 9 pkt 5).

- Przewodniczący rady – Jest taki zapis w projekcie.

- Andrzej Solecki – Proponuję w zał. nr 2 pkt 2 „c” zapisać „trwale zalęgającymi

bez uzasadnienia przyczyny”.

- Bogdan Badziong – Takie uzasadnienie nie ma nic do rzeczy. O tym Sąd

rozstrzyga , a nie Gmina.

- Andrzej Solecki –  Czy w sytuacji gdy Gmina ma mniejszość udziału we

wspólnocie moŜe ingerować w sprawy wspólnoty?

- Przewodniczący rady – Gmina  występuje  na drogę sadową.
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- Bogdan Badziong – Jeśli są zebrania , a wspólnota nie przychodzi w ogóle na

zebrania , a  bez uchwały wspólnoty nie moŜna  ustalić stawki czynszu to

wówczas zrobi to sąd.

- Andrzej Solecki – Chciał Pan dać władzę społeczeństwu, a teraz   nie ma prawa

decydowania?

- Mariola Czwiklińska – Zgłaszam wniosek formalny o ograniczenie wypowiedzi

do 3 min.

- Andrzej Solecki – Zabiera się głos radnemu?

- Przewodniczący obrad – Przywołuję Pana do porządku Panie radny Solecki.

Przystępujemy do głosowania wniosku formalnego. Kto jest za tym ,Ŝeby

wypowiedź radnych ograniczyć do 3 minut? Za głosowało 11 radnych, 1 radny

był przeciw , a 2 radnych wstrzymało się od głosu. Zatem wypowiedzi radnych

będą trwały 3 minuty. Zarządzam 1 minutę przerwy.

- Przerwa 1 minutę.

- Przewodniczący obrad – Wznawiam obrady po przerwie i oddaję

przewodniczenie obradom przewodniczącemu rady Januszowi Karzyńskiemu.

- Przewodniczący rady – Wracamy do projektu uchwały Druk B Nr /160/08.
bardzo proszę. Radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Mam tych uwag mnóstwo. Wymieniał między innymi: § 8 ust.

4 – dlaczego nie moŜna wykonać remontu z budŜetu gospodarki mieszkaniowej

Spółki Inwest-Kom? A wyremontowane mieszkanie przekazać osobom

oczekującym na mieszkania komunalne. Proponuję uzupełnić pkt 2c § 1 ust. 2: -

prowadzenia działań mających na celu eksmisję najemców dopuszczających do

dewastacji , trwale zalegającymi( bez uzasadnienia przyczyny) z opłatami

czynszowymi.  Odpowiedzi udzielał Pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. pan radny Marek Barnik.

- Marek Barnik – mam propozycje ,Ŝeby Pan Przewodniczący lub

Wiceprzewodniczący powiedzieli kilka słów  o tym  projekcie , bo jak do tej

pory to Pan radny Solecki nie wniósł nic do tego projektu.

- Przewodniczący rady – W mojej ocenie projekt jest dobrze przygotowany i

powinniśmy go  przyjąć w wersji jaką przedstawił Pan Burmistrz. Informuję

radnych , ze jest godz. 11:50 i na obrady sesji przybyła spóźniona pani radna

Walentyna Czapska i obecnie na sali jest 15 radnych. W głosowaniu będzie brało

udział 15 radnych. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za

podjęciem tej uchwały w wersji przedstawionej przez Burmistrza? Za głosowało
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14 radnych , 1 radny był przeciw. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli –

Druk nr B/161/08. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Proszę Ŝeby Pani Przewodnicząca komisji społecznej wydała

opinie w sprawie tego projektu.

- Mariola Czwiklińska – Nie chciałabym zabierać głosu na wyraźne polecenie

Pana radnego Soleckiego. Komisja  społeczna zaopiniowała ten projekt

większością głosów pozytywnie. Dziękuję.

- Przewodniczący rady – dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych

jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu

ustnego nieograniczonego – Druk Nr B./162/08. Mam pytanie do pana
Burmistrza . O jaki lokal chodzi?

- Bogdan Badziong – Jest to lokal na ul. 27 Stycznia tam gdzie kiedyś była

kuchnia restauracji „Zamkowa”, potem był tam sklep , a obecnie przeznaczone

jest do sprzedaŜy. Będzie tam dwóch właścicieli i obydwaj będą mieli udział w

części wspólnej.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych

jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok – Druk
Nr B/163/08. Bardzo proszę Pana  Burmistrza o przedstawienie   wyŜej

wymienionego projektu uchwały.

- Bogdan Badziong -  Pani Skarbnik i Zastępca skarbnika zachorowały więc omówię

ten projekt i jeśli będą pytania chętnie odpowiem. Omówił.

Przewodniczący obrad – Dziękuję. Czy są pytania? Bardzo proszę. Pan radny

Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Jest taki pkt Spółka Eko-Gniew  i kwota 2574 zł . Na co są te

pieniądze?

- Bogdan Badziong – Na spłatę zaległych składek ZUS.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę?

Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej

uchwały? Za głosowało 14 radnych , kto jest przeciw? Przeciw głosował 1 radny,

głosów wstrzymujących nie było. Uchwała została przyjęta 14 głosami „za” i

otrzymuje Nr XVI/154/08.
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    Przystępujemy do kolejnego  projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy

finansowej dla Powiatu Tczewskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie
Centrum Interwencji Kryzysowej – Druk Nr B/164/08. Czy sa pytania do
projektu? Nie widzę? Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za

podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 52/13 obszar Kursztyn gmina
Gniew  – Druk Nr B/166/08.  Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Chcę Ŝebyście Państwo zobaczyli jak wygląda karta

uzgodnień. Brak jakiejkolwiek opinii.

- Bogdan Badziong – Projekt ten był robiony w pośpiechu dlatego ,Ŝe  Inwestor

nie uzyskał prawa dysponowania terenem na cele budowlane dla działek nr 356
arkusz mapy 1 oraz działek nr 54/8, 59, 169/2 arkusz mapy 6 , obręb Kursztyn,

w związku z powyŜszym konieczna jest zmiana trasy przedmiotowego gazociągu

na  działki nr 52/13.  Plan ten będzie stanowić podstawę do uzyskania

pozwolenia na budowę. Właściwa uchwała dopiero będzie.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy

rzeczowej Powiatowi Tczewskiemu i przystąpienia do współpracy w projekcie

pod nazwą „Remont drogi powiatowej nr 2815 G w miejscowości W.

Walichnowy – Druk Nr B/167/08. Czy są uwagi do przedstawionego projektu?

Nie widzę? Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej

uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości

w drodze darowizny – Druk Nr B/168/08. Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan

Badziong .

- Bogdan Badziong – Prace dotyczące sprzedaŜy  Zamku postępują , a procedura

wpisywania do ewidencji  gruntów trochę potrwa , dlatego uzgodniliśmy ,Ŝeby

zrobić to juŜ teraz , gdyŜ są zainteresowani całością kupna Wzgórza

Zamkowego, dlatego działki powinny wrócić do Gminy ,Ŝeby juŜ potem móc

sprzedać to w całości.

- Andrzej Solecki – Gdzie znajdzie się centrum kultury w Gminie jeśli Zamek

zostanie sprzedany? Tam nie tylko odbywa się działalność kulturalna , ale takŜe

muzealna. Część skrzydła zachodniego dzierŜawi Muzeum Archeologiczne w

Gdańsku . Czy przejmujemy cały Zamek z Muzeum Archeologicznym?
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- Bogdan Badziong – Zarząd Fundacji zwrócił się do mnie o przejęcie mienia , a ja

muszę tę całość majątku wystawić do przetargu . zamek będzie dalej prowadzić

swoja działalność  na zasadzie uŜyczenia.

- Marek Barnik – Zgłaszam wniosek formalny o zakończenie dyskusji.

- Przewodniczący rady – Od Rady będzie zaleŜało czy fundacja będzie czy nie.

Zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za

podjęciem tej uchwały? Za głosowało 14 radnych , 1 radny  był przeciw, głosów

wstrzymujących nie było.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Gniewie i jej

komisji na rok 2008 – Druk Nr B/169/08. Kto z radnych jest za podjęciem tej

uchwały?

- Andrzej Solecki – Ja nie czytałem tego projektu , ani planów pracy  Komisji

Rewizyjnej i Społecznej , gdyŜ te materiały otrzymałem dzisiaj przed

rozpoczęciem obrad sesji. Proszę je odczytać.

- Przewodniczący rady – Plany są w biurze rady i kto chciał to się z nimi

zapoznał.

- Marek Barnik – Nie dajmy się terroryzować jednemu radnemu Soleckiemu.
Przejdźmy do głosowania.

- Przewodniczący rady – Jest Pan radnym dwóch komisji i jeśli miał Pan radny

jakieś inne sugestie do planów pracy , to naleŜało je zgłosić podczas posiedzeń

komisji. Padł wniosek formalny  Ŝeby przejść do głosowania. Kto z radnych jest

za tym Ŝeby nie odczytywać planów pracy rady i komisji? Za głosowało 14

radnych. Radny Andrzej Solecki nie brał udziału w głosowaniu , ale był obecny

na sali obrad podczas głosowania. Dziękuję.  Na tym zamykam pkt 3 porządku

obrad i przystępujemy do pkt.4.

Punkt 4  porządku obrad – informacja Przewodniczącego  Rady o działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący rady -  Odczytał przygotowaną na piśmie informację , która

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Zamykam pkt 4 porządku obrad i

przystępujemy do pkt 5.

Punkt 5 porządku obrad  - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan Badziong .

- Bogdan Badziong – ZłoŜył przygotowane na piśmie sprawozdanie , które

stanowi załącznik do niniejszego protokółu.
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- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt 5 porządku obrad i

przystępujemy do pkt. 6.

Punkt 6 porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący rady – Czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę?   
Zamykam pkt 6 porządku obrad i przystępujemy do pkt.7.

Punkt  7  porządku obrad - Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych

interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący rady – W okresie międzysesyjnym wpłynęła do rady jedna

interpelacja Pani radnej  Genowefy Kuziemskiej w sprawie uzupełnienia

punktów oświetleniowych przy drodze krajowej E-! We wsi PieniąŜkowo. Nie

otrzymała jeszcze odpowiedzi. Zamykam pkt 7 porządku obrad i przystępujemy

do pkt 8.

Punkt  8 porządku obrad  - Wolne wnioski i informacje.

- Przewodniczący rady – czy w tym pkt. ktoś chciałby zabrać głos? Bardzo proszę.

Pan radny Marek Barnik .

- Marek Barnik – Mam nadzieję ,Ŝe otrzymamy jakieś bliŜsze informacje na temat

budowy elektrowni w Opaleniu? Chce wiedzieć , co w związku z tą budową nas

czeka.

- Bogdan Badziong – Utajniony został tylko proces negocjacyjny. Natomiast gdy

juŜ wystąpią o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego to juŜ nie będzie

utajnione. Wówczas odbędą się konsultacje.

- Przewodniczący rady – Dziękuję.  Zamykam pkt 8 porządku obrad

przystępujemy do pkt 9.

Punkt 9 porządku obrad  - Ustalenie terminu następnej sesji.

-    Przewodniczący rady –   Termin kolejnej sesji :  27 luty 2008 r. –godz. 10:00 w
     tym samym miejscu.

Na tym zamykam XVI sesję Rady Miejskiej V kadencji. Dziękuję wszystkim za

przybycie i za rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono. Protokół

sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza

drugi dla rady.

Godzina zakończenia sesji: 13:45.

Protokółowała: Przewodniczący

GraŜyna Dudzik   Rady Miejskiej w Gniewie
Janusz Karzyński


